

IntLingo (Hong Kong) Limited 國際語源(香港)有限公司

ALL-ROUND EXPERTISE PROFESSIONAL DEDICATION 服務全面 專注為您

For almost two decades, IntLingo (HK) has been the language partner of choice for Fortune 500 companies, major banking and financial institutions, law firms, insurance companies, technology companies and government agencies.

With competency in over 70 language pairs and a large processing capacity, we provide one-stop expertise to meet all your communication needs, complemented with impeccable service.

In addition to translation, our strengths and capabilities cover other language services, including copywriting, editing/proofreading, transcription, interpretation, and desktop publishing, etc.

國際語源(香港)開業近20載,一直是眾多《財富》500大企業、大型銀行、金融機構、律師行、保險公司、科技公司、政府機構首選的語言合作夥伴。

我們精通70多種語言組合,處理文件的能力超卓, 提供一站式服務滿足各式傳訊需求,而完善服務亦 令客戶稱心滿意。

除了翻譯外,我們的技術優勢和能力還見於其他語文服務,包括撰稿、編輯/校對、謄寫、傳譯、桌面印刷等。



SERVICES 服務

Excelling in financial and other translations that we can deliver on tight schedules and with good quality, we offer a full range of linguistic solutions for multilingual communication, including but not limited to:

我們擅長財經翻譯,能於短時間內交付優質譯文,多國語言方案切合各類傳訊需求,包括但不限於:

Financial and corporate documents: 財經及企業文件(翻譯/撰稿):

IPO prospectuses 招股章程

Annual and interim reports 年報及中期報告

Depository receipt documentation 存託憑證文書

Fact sheets 資料概覽

Financial statements 財務報表 Investor/Shareholder communications 投資者/股東通訊

M&A documents 併購文件

Private placement memoranda 私人配售摘要

Proxy statements 委任代表聲明



Legal documents 法律文件 Localization 本地化

Technical documents 技術文件 Editing/Proofreading 編輯/校對

Marketing materials 營銷資料 Interpretation service (Consecutive/Simultaneous) 傳譯服務(交替/即時)



IntLingo (Hong Kong) Limited 國際語源(香港)有限公司



852-2690 2123



852-3568 5149



hongkong@intlingo.com



www.intLingogroup.com



Unit 307, 3/F, Global Gateway Tower, 63 Wing Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong 香港九龍長沙灣永康街63號Global Gateway Tower三樓307室 IntLingo (HK) is part of the INTLINGO Group, an alliance of four member companies with operations in mainland China and Hong Kong, each with unique strengths and extensive experiences in specialized areas of language service to generate competitive advantages in cost and quality for the benefit of clients.

Please contact us for all your language enquiries. The professional help you need is just one call away.

國際語源(香港)為國際語文控股有限公司 (INTLINGO集團)旗下公司。集團旗下包括 四間翻譯公司,在中國內地及香港設有多個 辦事處,在專業語文服務領域各具所長,而且經 驗豐富,無論在成本及質素上均擁有競爭優 勢,惠及客戶。

如 有 任 何 關 於 語 文 服 務 的 查 詢,歡 迎 與 我 們 聯絡。我們 的 專 業 團 隊 樂 意 隨 時 為 您 效 勞。